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Protokół  Nr  43/2023 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 19 czerwca 2023 r. 

 

 
 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności jak stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu (nieobecni: Maria Pazoła, Jan Tomaszewski). Ponadto w posiedzeniu 

uczestniczyli:  

Burmistrz Pogorzeli – Piotr Curyk, 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Kowańdy, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty w Pogorzeli – Marlena Kalbarczyk, 

Referent ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji i gospodarki gruntami – Martyna Eliasz. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji 

3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2022 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

    Gminy Pogorzela za 2022 rok, 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, 

4) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

5) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności   

    zwierząt na terenie Gminy Pogorzela, 

6) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pogorzela na rok  

    szkolny 2023/2024, 

7) przekazania skargi według właściwości, 

8) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2023 rok, 

9) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-2029, 

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 
Ad 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski 

o godzinie 12:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych oraz 

pracowników urzędu. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczą:  

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 obecnych (2 nieobecnych), 

- Komisja Spraw Społecznych – 9 obecnych (1 nieobecny). 

(nieobecni: Maria Pazoła, Jan Tomaszewski), co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przewodniczący posiedzenia poinformował o wnioskach o wprowadzenie do 

porządku obrad dodatkowych projektów uchwał w sprawie:  

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-2029, 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku. 

 



 2 

 

Propozycja wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-2029 została poddana pod głosowanie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Propozycja wprowadzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku została poddana pod głosowanie: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny), 

wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji 

3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2022 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu  

    Gminy Pogorzela za 2022 rok, 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, 

4) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

5) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności   

    zwierząt na terenie Gminy Pogorzela, 

6) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pogorzela na rok  

    szkolny 2023/2024, 

7) przekazania skargi według właściwości, 

8) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2023 rok, 

9) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-2029, 

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zamknięcie. 

 
Ad 2. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

Protokół z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji został przyjęty w wyniku 

głosowania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

 

Ad 3. Raport o stanie Gminy Pogorzela za 2022 rok. 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił raport o stanie Gminy Pogorzela za 2022 rok 

(załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj zgłosiła zapytanie czy byłaby możliwość, aby 

defibrylator, który otrzymała straż, a wisi w urzędzie był ogólnodostępny, ponieważ mało kto 

wie, że znajduje się na drugim piętrze.  

Burmistrz odpowiedział, że informacja jest na dole w urzędzie. 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj oznajmiła, że jest informacja o tym, że 

defibrylator jest w budynku, ale nie ma informacji, w którym miejscu się znajduje. Dodała 

również, że jeżeli to urządzenie jest na stanie gminy to powinno być dostępne również poza 

godzinami otwarcia urzędu, bo w takich przypadkach liczy się każda minuta i raczej 
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defibrylatory znajdują się w specjalnych kapsułach na zewnątrz, dzięki czemu dostęp ma do 

niego każda osoba. 

Burmistrz oznajmił, że można pomyśleć o tym przy następnym defibrylatorze, który 

będzie miała straż, ale jakiś wypadek zasłabnięcia musiałby nastąpić gdzieś blisko urzędu, 

ponieważ jeśli to będzie gdzieś w innej części Pogorzeli to może być problem, żeby pomóc, 

należałoby wołać straż. 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj dodała, że widziała jak pokazywana była  

w telewizji sytuacja, gdy ludzie czekali na karetkę, ale wiedzieli, że każda minuta jest ważna, 

dlatego samochodem podjechali po defibrylator, który był zamontowany na szkole 

podstawowej, zabrali go i tę osobę uratowali.  

Burmistrz oznajmił, że można tak zrobić z następnym defibrylatorem, który straż 

otrzyma, już jeden mają w swoim samochodzie. Do takich zdarzeń jak zasłabnięcia zazwyczaj 

i tak jest straż wzywana, zanim pogotowie przyjeżdża to nasza straż jedzie, w wielu 

przypadkach jest 15 lub 20 minut przed pogotowiem, zazwyczaj po kilku minutach jest na 

miejscu. 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj oznajmiła, że rodzi się pytanie dlaczego inni tak 

postępują, a my trzymamy defibrylator na drugim piętrze w urzędzie, który jest zamykany. 

Burmistrz dodał, że nie wiadomo czy każdy potrafiłby użyć tego urządzenia, choć jest 

tam instruktaż udzielany. Planuje się zrobić szkolenia pokazowe, żeby uczyć jak się nim 

posługiwać, generalnie tam jest nagranie, które mówi co trzeba po kolei zrobić, ale też nie 

każdy ma taką odwagę, żeby się tego podjąć. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski podsumowując rozmowę 

oznajmił, że padła propozycja, aby nowy defibrylator, który przyjdzie do straży został 

wywieszony na zewnątrz, tak, aby był ogólnie dostępny. 

 

Ad 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania, 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli wotum zaufania:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Pogorzela za 2022 rok, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła sprawozdania finansowe za 2022 

rok zawierające: bilans z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, bilans 

jednostki budżetowej lub samorządowego zakładu budżetowego, rachunek zysków i strat 

jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki, wyciąg z danych zawartych w załączniku 

„Informacja dodatkowa”, Informację dodatkową jak stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2022 rok 

oraz informację o stanie mienia komunalnego za 2022 rok jak stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

 W dalszej części spotkania Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Nr SO-

11/0954/2/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 21 

marca 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Pogorzela za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego  

i objaśnieniami jak stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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 Następnie Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszowski przedstawił opinię 

Komisji Rewizyjnej będącą jednocześnie wnioskiem skierowanym do Przewodniczącej Rady 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Pogorzeli z tytułu wykonania budżetu 

gminy za 2022 rok jak stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszowski odczytał Uchwałę Nr SO-

11/0955/121/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Pogorzeli o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Pogorzeli z tytułu wykonania 

budżetu Gminy za 2022 rok jak stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Dalej przewodniczący obrad zarządził dyskusję nad sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2022 rok, informacją o stanie mienia komunalnego za 2022 rok  

i sprawozdaniami finansowymi za 2022 rok. 

Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący obrad poprosił Komisje Rady o zaopiniowanie wykonania budżetu 

gminy za 2022 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa  - jednogłośnie 7 głosami za opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Społecznych  - jednogłośnie 6 głosami za opinia pozytywna.  

Następnie przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił  

o zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Pogorzela za 2021 rok:  

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za” (2 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

O godzinie 13:50 posiedzenie opuścił radny Eugeniusz Sierszulski – obecnie w posiedzeniu 

uczestniczy: 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa –  7 obecnych (3 nieobecnych), 

- Komisja Spraw Społecznych – 9 obecnych (1 nieobecny). 

 

3) udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 

rok, 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pogorzeli absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

4) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia, 

Referent ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji i gospodarki gruntami Martyna Eliasz 

przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej ds. komunalizacji mienia: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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5) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności   

    zwierząt na terenie Gminy Pogorzela, 

Referent ds. rolnictwa, leśnictwa, melioracji i gospodarki gruntami Martyna Eliasz 

przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pogorzela: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

6) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pogorzela na rok  

    szkolny 2023/2024, 

Dyrektor Gminnego Zespołu Oświaty w Pogorzeli – Marlena Kalbarczyk przedstawiła 

powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu w Gminie Pogorzela na 

rok szkolny 2023/2024: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) przekazania skargi według właściwości, 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariusz Przybył przedstawił 

opinię Komisji oraz powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

8) zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2023 rok, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały – 

omówiła zmiany w planie dochodów i wydatków.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Pogorzela na 2023 rok: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

9) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-2029, 

Skarbnik Gminy Katarzyna Kowańdy przedstawiła powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2023-

2029: 
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Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku, 

Burmistrz Piotr Curyk przedstawił powyższy projekt uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Przewodniczący posiedzenia Eugeniusz Paszkowski poprosił o zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2023 roku: 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 7 głosów „za” (3 nieobecnych), 

Komisja Spraw Społecznych – 9 głosów „za” (1 nieobecny). 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Ad 5. Wolne głosy i wnioski. 

Burmistrz przedstawił bieżące sprawy dotyczące gminy: 

- naprawiane są drogi polne: w Gumienicach i w Głuchowie, 

- zaprosił na przekazanie i poświęcenie samochodu strażackiego dla OSP Pogorzela, 

uroczystość odbędzie się 24 czerwca 2023 r. w sobotę o 15:00 na placu przy domu kultury  

w Pogorzeli, 

- mamy zgodę Wojewody Wielkopolskiego na odstąpienie udziałów przez Wojewodę  

w działkach na ul. Armii Poznań, musimy te udziały wykupić, następnie będzie można 

przygotować je do sprzedaży i sprzedać, 

- gmina ma jeszcze na sprzedanie ok 14 ton węgla, 

- zaprosił do Kromolic 24-25 czerwca br. na III Rundę Mistrzostw Polski Modeli 

Pływających Klasy M. 

 

 Radny Andrzej Andrzejewski zauważył, że są robione drogi w okolicy Glinek  

i zawnioskował o zrobienie asfaltem kawałka drogi obok magazynu gminnego. 

Burmistrz oznajmił, że gmina ma to na uwadze i jeśli zostanie rezerwa na innych 

drogach to również zostanie to zrobione. Burmistrz dodał, że mieszkańcy zwracają się  

z uwagami i wnioskami jeśli chodzi o przeprowadzane właśnie remonty dróg w Pogorzeli, ale 

zauważył, że wszystkie te problemy są z pożytkiem dla mieszkańców rozwiązywane.  

 

Radna Grażyna Naglak zaproponowała, aby zastanowić się czy nie warto byłoby 

zostawić działki na ul. Armii Poznań, teren ten znajduje się w centrum miasta i w przyszłości 

wybudować tam nowe gminne przedszkole. 

Burmistrz oznajmił, że jest to kwestia przyszłości i inwestycja ta wymagała by 

znalezienia ogromnych środków finansowych, ale można ten pomysł przemyśleć  

i ewentualnie te działki pozostawić jako gminny teren. 

 

Inspektor Ewa Mazurek poinformowała, że ogłoszony został Konkurs na najlepsze 

świadectwo maturalne dla młodzieży szkół ponadpodstawowych w roku 2023, zgodnie  

z regulaminem do 31 sierpnia br. należy złożyć wniosek oraz odpis świadectwa maturalnego. 

Następnie poinformowała również, że ogłoszony został nabór kandydatów na ławników na 

kadencję 2024 – 2027, nabór trwa do 30 czerwca br. 

 

Przewodnicząca Rady Daria Wyzuj wyraziła ubolewanie, że kilka imprez odbywa się 

w jednym dniu – w sobotę 24 czerwca br.: rowerówka, powitanie lata i przekazanie wozu 

strażackiego, zauważyła, że w Pogorzeli mało co się dzieje, a jak już się zadziało to trzy 

imprezy organizowane są w tym samym terminie. 
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Radny Piotr Robaczyński zapytał do kogo należy obwodnica, czy to jest droga gminna 

czy powiatowa. 

Burmistrz odpowiedział, że jest to nadal droga gminna, dopiero gdy powiat wykona 

remont ul. Błonie to wówczas nastąpi zamiana. 

Radny Piotr Robaczyński oznajmił, ze wie, że okres gwarancji już minął, ale na 

krzyżówce z ul. Krotoszyńska asfalt się zarywa. 

Burmistrz oznajmił, że wie, że prawa strona jest spękana, bo tam samochody 

ciężarowe „zadają się” na zakręcie i bardziej obciążają tę prawa stronę, w ubiegłym roku już 

to było remontowane, być może jest jakaś słabsza podbudowa, gmina ma to na uwadze. 

 

O godzinie 15:18 posiedzenie opuściła radna Grażyna Naglak – obecnie w posiedzeniu 

uczestniczy: 

- Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa –  6 obecnych (4 nieobecnych), 

- Komisja Spraw Społecznych – 9 obecnych (1 nieobecny). 

 

Radny Piotr Robaczyński zapytał co z salę wiejską w Małgowie, czy jest dopuszczona 

do użytku, czy spękania dalej się powiększają. 

Radna Hanna Wojciechowska odpowiedziała, że sala jest użytkowana i nie ma 

zagrożenia. 

Burmistrz dodał, że był inspektor, który to projektował klamry na budynku i radził, 

żeby zatynkować te szczeliny, które tam powstały i obserwować czy coś się dalej będzie 

działo, nie grozi to zawaleniem. Niestety fundament został zrobiony na byłym stawie i ten 

narożnik budynku siada, jedynie trzeba by było podkopać cały fundament i fragmentami po 

metrze wlewać beton i czekać aż zastygnie, znowu rozkopać, żeby taką ławę zrobić już pod 

spodem, ale to byłoby bardzo skomplikowane. 10 lat temu inspektor zaprojektował to spięcie 

klamrami i one powstrzymały to rozchodzenie się budynku. 

Radna Hanna Wojciechowska zaproponowała, aby rozebrać górę budynku, czyli 

pierwsze piętro, bo właśnie tam są największe spękania, a górna salka i tak nie jest 

użytkowana. 

Dyskutowano nad możliwościami naprawy i sensem przeprowadzania dalszych 

remontów w tym budynku. 

Burmistrz oznajmił, że na ten moment najlepszym rozwiązaniem jest zrobienie tego, 

co inspektor doradzał, trzeba będzie obserwować co dalej się będzie działo. 

 

Ad 6. Zamknięcie 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Eugeniusz Paszkowski podziękował wszystkim za przybycie i o godz. 15:26 

zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

                                                                                  

                                                                                 Eugeniusz Paszkowski 

 

 

Protokołowała:      

Ewa Mazurek                                                             


